
KS KODELJEVO

Sekundarni plinovod v naši KS se po-
časi, a vztrajno daljša. Dosedanjim pribl.
120 priključkom se zdaj pridružuje še 130
doslej evidentiranih novih. Gre za prebi-
valce ulic Jana Husa. Kosovelove. Goca
Delčeva. Menardove in Zadružne. Prebi-
valci prvih dveh ulic bodo jarke čez vrtove
do svojih hiš še ta mesec izkopali sami.
krajani preostalih treh ulic pa bodo dela.
ki naj bi jih skopali po ulicah. zaupali
drugim. Vsa dela naj bi pospešili in jih
končali že prihodnji mesec.

Leta 1992 bodo dela nadaljevali. če bo
dovolj zanimanja in pripravljenosti za so-
delovanje z d.o. Energetika.

*
Skoraj deset let po sprejemu načrta- in

številnih težavah in zapletih so stekla in-
tenzivnejša dela na Turnškovem nabrežju.
Gre za gradnjo dva metra široke poti za
pešce na levem bregu Gruberjevega pre-
kopa od starega (Hradeckega c.) do no-
vega (Kajuhova c.) mostu. Hkrati bo ob
poti urejena razsvetljava. Končni hišni
lastniki na notranji strani poti pa so napro-
ženi, da uredijo živo mejo v enotni višini
1.5 metra.

Žal še ne bosta urejeni živa meja na
zunanji strani poti na vrhu brega ob pre-
kopu in kolesarska steza (ni še rešen pre-
hod preko Kajuhove c ) ; postavljeni pa
bodo primerni prometni znaki in vse upo-
rabnike pozivamo. da jih upoštevajo.

Končna dela bodo zajemala le še zasadi-
tev dreves in postavitev klopi na primernih
razdaljah ob poti. No. to pa bo odvisno
bolj ali manj le Še od denarja.

*
Z ureditvijo prometa v naši KS še ne

moremo biti zadovoljni, kljub izdelani
prometni študiji. ki med krajani že pred
časom ni kdo ve kako odmevala. Svet KS
pa kljub temu in kljub neugodnim »denar-
nim« časom bedi nad možnostmi in se
dogovarja z odgovornimi o stvareh, ki nas
glede prometa še žulijo. Gre za več stvari:

- izvozne in uvozne cestne zveze naše
KS z okolico. predvsem tista preko mostu

ob železniSkem mostu proti nesemaforizi-
rani prednostni Zaloški cesti;

- omejitev hitrosti vožnje vsaj na Povše-
tovi. Ob Ljubljanici in na Moškričevi,
predvsem zaradi šolarjev in otrok iz vrt-
cev;

- ureditev enosmernega prometa po ne-
katerih ulicah. Problem je zelo pereč za-
radi pomanjkanja parkirnih mest oziroma
postavljanja avtov na pločnike, zelenice
ipd. Kajpak so tu spet (Še) otroci. pa sta-
rejše osebe itn.

Svet KS pričakuje. da bo vsaj kakšno od
omenjenih stvari uspel premaicniti naprej
- kot je že rešil več drugih prometnih
zagat.

*
Pa Se o kabelski TV. Stvar gre veselo

naprej. ne glede na to, da zanjo ni ustrez-
nih zaznamkov oziroma dovoljenj. Krajani
sklepajo pogodbe z zasebnim izvajalcem,
plačujejo bolj ali manj ugodno ceno,
o kvaliteti dela ni slišati ne bev ne mev,
kakršnihkoli podatkov o vsem tem na se-
dežu KS ni moč dobiti. ker jih nimajo.
Pravnost je na tehtnici. a kaj bi tisto! Svet
KS je pri vsem svojem pravnem napreza-
nju nemočen...

No, ne glede na to naj ugotovimo:
Več kratko ali celo srednjeročnih načr-

tov sicer ne uresničimo v predvidenih ro-
kih, a ob vztrajnih prizadevanjih jih svet
KS vendarle uspeva uresničevati. Da bi
tudi v prihodnje bilo vsaj tako - bolje malo
kasneje kot nikoli! AM


